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 Protokół nr 138/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 25 sierpnia 2022 r. 
 
 
Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. Na wniosek Przewodniczącego 
rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty: 
 
1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół 
Szkół Zawodowych w Kurzętniku umowy najmu lokalu użytkowego na kolejne lata.  
 
2. Podjęcie uchwały w sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt.: „Przebudowa mostu w 
ciągu drogi powiatowej Nr 1270N na  rzece Drwęca w miejscowości Pustki wraz z dojazdem” – 
w zakresie obejmującym dojazd w km od 0+000 do 1+976.  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
Stanowi on załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 137/2022. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 137/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 137/2022 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz                  
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia i przedstawienia Radzie Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim oraz Regionalnej 
Izbie Obrachunkowej w Olsztynie informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 
2022r.  
 
Pan Skarbnik omówił wykonanie budżetu za I półrocze 2022r. 
Pani Łątkowska zapytała jaką kwotę musimy spłacić jeśli chodzi o obligacje. 
Pan Skarbnik odpowiedział, że mamy do spłaty 1 000 000 zł. Dodał, że w tym roku powiat musi 
spłacić po 500 000 zł w dwóch ratach (pierwsza rata w drugiej połowie października, natomiast 
druga rata w listopadzie). 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji przystąpienia Powiatu Nowomiejskiego do programu „Samodzielność-Aktywność-
Mobilność” Dostępne mieszkanie oraz Mieszkanie dla absolwenta, finansowanego ze 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  
/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie/ 
 
Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że celem programów jest ułatwienie 
aktywności zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. Wyjaśniła, że w ramach 
programu „Mieszkanie dla absolwenta” będzie zapewnienie samodzielnego mieszkania, 
spełniającego indywidualne kryterium dostępności, a przedmiotem dofinansowania będą 
koszty wynajęcia mieszkania, ponoszone w okresie 36 miesięcy. Natomiast w przypadku 
programu „Dostępne mieszkanie” cel będzie realizowany poprzez zapewnienie mieszkania 
wolnego od barier architektonicznych. Dodała, że dofinansowanie dotyczy dopłaty do zakupu 
mieszkania pozbawionego barier architektonicznych, znajdującego się w lokalizacji 
umożliwiającej samodzielne opuszczenie budynku. Nadmieniła, że wystąpiono do gmin o 
rozeznanie się jeśli chodzi o osoby, które chciałyby wziąć udział w programie. Poinformowała, 
że dla naszego powiatu na program „Dostępne mieszkanie” PFRON zaplanował środki w 
wysokości 60 000 805 zł, natomiast na program „Mieszkanie dla absolwenta” zaplanował 
środki w wysokości 78 000 178 zł. Natomiast PFRON zarekomendował, żeby powiat 
zawnioskował o środki w wysokości 84 000 zł na każdy program. 
Pani Łątkowska zapytała  o program „Mieszkanie dla absolwenta”, czy osoba musi sama 
poszukać mieszkania, natomiast z programu będzie tylko dofinansowanie kosztów wynajęcia. 
Pani Marchlewska-Barczewska odpowiedziała, że tak, to będzie dofinansowanie na mieszkanie 
już znalezione przez absolwenta, natomiast w drugim programie będzie dofinansowanie na 
zakup mieszkania dostosowanego dla osoby niepełnosprawnej. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Wystąpienie o przyznanie środków wraz z oświadczeniami stanowią załączniki nr 3, 4, 5, 6. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbiorów technicznych zadania „Budowa 
drogi powiatowej Nr 1273N Ostrowite - gr. woj. (Górale)”. 
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pan Starosta odczytał skład komisji, w którą wchodzą następujące osoby: 
1) Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 
2) Sekretarz – Wioleta Puwalska  
3) Członek komisji – Joanna Robaczewska 
4) Członek komisji –  Marcin Kraszkiewicz  
5) Członek komisji – Beata Widźgowska  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji  przystąpienia do projektu pt.:  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1319N na 
odcinku Kurzętnik – Kaługa”.  
 

Pan Starosta poinformował, że środki na realizację przedstawionych w uchwałach inwestycji 
będą pochodziły ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2023r. 
Pan Buliński zapytał o kwoty realizacji inwestycji. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że kwoty są obliczone na podstawie kosztorysów 
przewidzianych na II kwartał 2022r. Dodała, że łącznie na realizację tych dwóch odcinków 
wydatki kwalifikowane wynoszą szacunkowo 21 658 995 zł, przy dofinansowaniu z programu 
w wysokości 60 %, natomiast 40 % dofinansowania leży po stronie powiatu, co daje około 
8 000 000 zł po stronie powiatu. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji  przystąpienia do projektu pt.:  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N na 
odcinku Tereszewo – Nielbark”. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt.: „Przebudowa mostu w ciągu 
drogi powiatowej Nr 1270N na  rzece Drwęca w miejscowości Pustki wraz z dojazdem” – w 
zakresie obejmującym dojazd w km od 0+000 do 1+976.  
 
Pan Starosta poinformował, że szacunkowe koszty realizacji inwestycji wyniosą 4 380 000 zł. 
Pani Robaczewska poinformowała, że tak jak przy poprzednich inwestycjach kwoty są 
obliczone na podstawie kosztorysów przewidzianych na II kwartał 2022r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji 
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XL/298/2017 Rady Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia regulaminu 
określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu 
nagród.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska poinformowała, że konsultacje odbyły się w dniach od 01.08.2022r. do 
08.08.2022r. Dodała, że w dniu 08.08.2022r. odbyło się spotkanie z organizacjami 
pozarządowymi, w którym uczestniczył jeden przedstawiciel Rady Organizacji Pozarządowych, 
nie wniósł uwag i pozytywnie zaopiniował wyżej wymieniony projekt uchwały. 
 
Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 7. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały nr XL/298/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 
14 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 
przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie oddania w dzierżawę część nieruchomości położonej w Nowym Mieście Lubawskim 
przy ul. Grunwaldzkiej 3.  
/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych/ 

Pani Widźgowska poinformowała, że osoby składają wnioski o wydzierżawienie parkingu pod 
usługi handlowe polegające na sprzedaży kwiatów, wieńców oraz zniczy w okresie od 
28.10.2022r. do 03.11.2022r. Dodała, że w ubiegłym roku wpływy z tego tytułu wyniosły     
3 444 zł.  
W związku z powyższym Zarząd ustalił stawkę za dzierżawę jednego stanowiska w wysokości 
100,00 zł netto + należny podatek VAT za każdy jeden dzień dobrowolnie wybrany przez 
wnioskodawcę.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku umowy najmu lokalu użytkowego na kolejne lata.  

Pani Widźgowska poinformowała, że Zespół Szkół Zawodowych w Kurzętniku jako trwały 
zarządca zwrócił się z wnioskiem o wyrażenie zgody na zawarcie umowy z najemcą,  ponieważ 
po umowie zawartej na czas oznaczony strony zawierają kolejną umowę, której przedmiotem 
jest ta sama nieruchomość. Wyjaśniła, że chodzi tutaj o zawarcie umowy z Gminną 
Spółdzielnią „Samopomoc Chłopska” w Kurzętniku z/s w Marzęcicach na okres od dnia 
01.09.2022 roku do dnia 30.06.2025 roku. Dodała, że umowa najmu lokalu użytkowego z 
dotychczasowym najemcą zawarta była w okresie od 31.08.2021 r. do 30.06.2022 r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek pani K. Trzaskalskiej stanowi załącznik  nr 8. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia dwóch członków zarządu do dokonywania czynności prawnych w 
zakresie podpisania umowy na zaciągnięcie kredytu długoterminowego w wysokości 
1 200 000 zł na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej 
zaciągniętych zobowiązań.  
 
Pan Starosta poinformował, że projekt uchwały dotyczy upoważnienia dwóch członków 
Zarządu, to jest Andrzeja Ochlaka oraz Jerzego Czaplińskiego do dokonywania czynności 
prawnych w zakresie podpisania umowy na zaciągnięcie kredytu długoterminowego. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/239/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2022 – 2037.  
 
Pan Skarbnik poinformował, że zmiany w WPF i w budżecie są związane z decyzjami Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego. Szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 
2022. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pani Łątkowska zapytała czy środki od Wojewody w wysokości 110 000 zł na remont 
pomieszczeń dla Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy będą wystarczające. 
Pan Starosta odpowiedział, że tak, po przetargu brakowało środków w powyższej wysokości. 
W związku  z powyższym Wojewoda przekazał na realizację zadania brakujące środki. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXXVIII/240/2021 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2022 r.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z biuletynami 
informacyjnymi Związku Powiatów Polskich. 
 
Biuletyny informacyjne stanowią załącznik nr 9. 
Artykuł Gazety Olsztyńskiej w sprawie podwyżek płac w szpitalach stanowi załącznik nr 10. 
Informacje Związku Powiatów Polskich w sprawie wyceny świadczeń medycznych w 
podmiotach leczniczych oraz finansowych skutkach ustawy dla szpitali powiatowych stanowią 
załączniki nr 11 i 12. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 

 
                                                                                                                      Przewodniczący  Zarządu 
                                                                                                                              Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Anna Andrzejczak 


